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T a l a b é r  Márta:
Tisztelettel  köszöntök  mindenkit  mai  ülésünkön!  A  jelenléti  ív  alapján
megállapítom,  hogy  a  Képviselő-testület  9  fővel  határozatképes,  később
érkezik Galambos Szilvia és Jákli  Tivadar.

Tisztelt  Képviselő-testület!
Az ülés napirendjére az alábbi javaslatot  teszem:

1)  A  város  területén  gépjárművel  történő  várakozás  szabályozásáról  szóló
13/2005. (IV.05.) önkormányzati  rendelet  módosítása (133)

2)  A  helyi  adókról  szóló  57/2010.  (XII.20.)  önkormányzati  rendelet
felülvizsgálata (135)

3)  Várpalota  Város  Önkormányzatának  2013.évi  költségvetéséről  2/2013.
(II.25.) önkormányzati  rendelet  módosítása (142,/1)

4)  Az  önkormányzati  lakások  lakbérének  mértékéről,  a  külön  szolgáltatás
díjáról  és  az  önkormányzati  lakbértámogatásról  szóló  35/2010.  (IX.14.)
önkormányzati  rendelet  módosítása (144)

5)  Várpalota  Településszerkezeti  Tervének,  Helyi  Építési  Szabályzatának  és
Szabályozási  Tervének  módosítása  Várpalota  062/2  hrsz.  alatti  telephely  és
megközelítő útjára  vonatkozóan (145)

6)  Várpalota,  Loncsos  városrészen  belül  a  Bezerédi,  Erdődy  P.  T.,
Kastélydomb  és  Május  1.  utcák  által  határolt  telektömb  szabályozásának
módosítása (141)

7) Javaslat  a helyi járatú autóbusz-menetrend módosítására (138)

8)  Várpalota  Város  Önkormányzata  2013.  évi  közbeszerzési  tervének
módosítása,  villamos  áram  szükséglet  beszerzése  az  önkormányzati
intézmények és a közvilágítás számára (137)

9) Várpalotai  Összevont Óvoda és Bölcsőde intézményvezetői  megbízása
(139)

10)  A  Várpalota  Város  Önkormányzata  által  alapított  közalapítványok
egyesítése (147/1)

11)  KEOP-2011-4.9.0/11-2011-0131  kódszámú,  „Épületenergetikai
fejlesztések  megújuló  energiaforrás  hasznosítással  kombinálva”  című pályázat
önerejének növelése (149)
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12)  A  Szindbád  Kulturális  és  Szolgáltató  Közhasznú  Nonprofit  Kft.
apportálása (146)

13)  Határidő  módosítási  kérelem  az  állami  fenntartásba  vett  várpalotai
köznevelési  intézmények működéséről szóló tájékoztató elkészítésére

(143)

14) A FŐKEFE Nonprofit  Kft.  beszámolója (136)

15) A Ringató Bölcsőde beszámolója 2012. évi tevékenységéről (140)

Zárt  ülésen javasolom tárgyalásra:

1) Kitüntetési  javaslatok („Z” 134)

Van valakinek ettől  eltérő javaslata? (Nem volt.)
Aki elfogadja a napirendet,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő- testület  9  igen  szavazattal  elfogadta  Várpalota  Város
Önkormányzati  Képviselő-testülete  2013. június 27-i  ülésének napirendjét.  

1)  A város  területén  gépjárművel  történő  várakozás  szabályozásáról  szóló
13/2005. (IV.05.) önkormányzati rendelet módosítása (133)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

K á d á r István:
A  Gazdasági  Bizottság  a  rendelet-módosítást  4  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.

Dr.  J u h á s z  Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  rendelet-tervezetet  4  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Várpalota  Város  Önkormányzatának  Szervezeti  és  Működési  Szabályzatáról
szóló 8/2011. (II.28.) önkormányzati  rendelete  22. § (3) bekezdése szerint:
„Amennyiben  az  előterjesztést  tárgyaló  valamennyi  bizottság  egybehangzóan
javasolja  annak elfogadását,  a polgármester  javaslatot  tehet  a  vita  lefolytatása
nélküli  döntéshozatalra.  
A javaslatról a Képviselő-testület  vita nélkül,  egyszerű többséggel dönt.”
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek  javaslatot,  aki  elfogadja,  kérem,
szavazzon!

A Képviselő- testület  8 igen és 1 tartózkodás mellett  elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a rendelet-módosítást  elfogadja,  kérem, szavazzon!
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A  Képviselő- testület  8  igen  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  az  alábbi
rendeletet  alkotta:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testületének
19/2013. (VI.28.) önkormányzati 

r e n d e l e t e

a város területén gépjárművel történő várakozás szabályozásáról szóló
13/2005. (IV.05.) önkormányzati rendelet

 m ó d o s í t  á s  á r ó l

(A rendelet  szövege a jegyzőkönyv melléklete.)

2)  A  helyi  adókról  szóló  57/2010.  (XII.20.)  önkormányzati  rendelet
felülvizsgálata (135)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

K á d á r István:
A  Gazdasági  Bizottság  a  rendelet-módosítást  4  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.

Dr.  J u h á s z  Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  rendelet-tervezetet  4  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek  javaslatot,  aki  elfogadja,  kérem,
szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  a
javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a rendelet-módosítást  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő- testület  8  igen  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  az  alábbi
rendeletet  alkotta:

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testületének
20/2013. (VI.28.) önkormányzati

r e n d e l e t e

a helyi adókról szóló 57/2010. (XII.20.) önkormányzati rendelet
m ó d o s í t  á s á r ó l

(A rendelet  szövege a jegyzőkönyv melléklete.)
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3)  Várpalota  Város  Önkormányzatának  2013.évi  költségvetéséről  2/2013.
(II.25.) önkormányzati rendelet módosítása (142,/1)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

F a l  u s s y  Sándor:
A  Pénzügyi  Bizottság  a  rendelet-módosítást  1  igen  szavazattal  és  6
tartózkodás mellett  nem javasolja  elfogadásra a Képviselő-testületnek.

Dr.  J u h á s z  Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  rendelet-tervezetet  4  tartózkodással  nem
javasolja  elfogadásra a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Van valakinek kérdése? (Nem volt.)
Vélemény, hozzászólás?

F a l  u s s y  Sándor:
Előterjesztőként  szeretnék  néhány  gondolatot  ehhez  fűzni.  Nyílván  sokat
elárul,  az  itt  jelenlévők  és  az  előterjesztést  esetleg  nem  ismerők  számára,
hogy  az  egyébként  az  udvarias  nemet  takaró  tartózkodások  voltak  zömmel  a
bizottsági  tárgyalás  során.  Az  egy  igen  szavazat  én  voltam.  Elég  sok  kérdés
elhangzott  a  bizottsági  ülésen,  és  egyéb  felvetés  is.  Mondhatnám,  hogy  igen,
igaz,  hogy  ha  azt  írjuk  le,  hogy  Várpalota  város  az  elmúlt  időszakban
2010-ben  15  millió,  2011-ben  9  mill ió  és  a  tavalyi  évben  7  millió  forinttal
támogatta,  pontosabban  ekkora  összeget  irányzott  elő  a  civil  szervezetek
támogatására,  amit  az  elmúlt  időben  pályázat  útján  lehetett  megkérni.
Leírtam,  hogy 2013-ban  nulla  forint,  ami  annyiban  igaz,  hogy a  költségvetési
fősoron  ennyi  is  van.  És  persze  az  is  igaz,  hogy  ha  megnézzük  a  szintén
becsatolt  táblázatot,  akkor  azt  is  látjuk,  hogy  persze  van  abban  néhány
kiemelt  szervezet  számára  támogatás.  Azt  gondolom,  ez  önmagában  is
egyébként  félmegoldás,  az  pedig,  hogy  ha  ezt  az  összegsort  végignézzük,  az
sokat  elárul.  Azt  mondtam,  azt  hangsúlyoznám  mindenki  számára,  azt  tessék
szíves  megérteni,  hogy  a  Mozgássérültek  Egyesülete  nem  vethető  össze
egyetlen  más civil  szervezettel  sem.  Azokkal  sem,  amelyeket  jó  szándékkal  és
sok  hasznot  hozva  elsősorban  önmaguk  idejét  kitöltendően  mindenképpen
hasznos tevékenységet  folytatva  szerveződnek és  folytatják  a  működésüket,  és
saját  erőből  elég  sok mindent  meg  tudnak  tenni,  és  ilyen-olyan  módon tudnak
pótolni  kieső  önkormányzati  támogatást  is.  Ez  egy  egészen  más  szituáció,
akik  ennek  az  egyesületnek  a  tagjai,  azok  olyan  állapotban  vannak,  amelyik
nem olyan,  mint  egy  nátha,  hogy  holnapra  elmúlik.  Ez  nem múlik  el,  ők  nem
lesznek  holnapra  jobban,  hanem  napról-napra  lesznek  rosszabbul,
napról-napra  lesz  nehezebb  a  helyzetük.  Egy  ilyen  helyzetben  –
hangsúlyoznám,  hogy  ez  a  2001.  évi  szintű  250.000  Ft-os  támogatás,  amit  a
számukra  javasolok  –  ez  most  a  víz  fölött  maradást  fogja  jelenteni,  azt  a
problémakört,  amit  a  Mozgássérültek  Egyesülete  Országos  Szervezetének
eddigi  támogatásának elmaradása  jelent,  messzebbre vetíti.  Ahogy azt  leírtam,
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ha kialakul  egy olyan szituáció,  hogy ez az egyesületi  székház,  amelyik helyet
ad  egy  rehabilitációs  foglalkoztatónak  is,  eljuthat  oda,  hogy  kikapcsolják  a
gázt,  vagy  netán  a  villanyt,  akkor  egy  kicsit  más  a  helyzet.  Ez  az  összeg  a
problémát  messzemenően  nem oldja  meg,  viszont  egy  nagyon  fontos  átmeneti
segítséget  nyújt.  Azt  gondolom,  hogy  semmilyen  más  szervezetnek  a
helyzetével  nem  vethető  össze,  elég  baj,  hogy  egyébként  mások  sem  kapnak
támogatást,  de  ezt  a  szituációt  másképp  kell  nézni,  és  a  csak  tanulságképpen
csatolt  fotókból  láthatják,  hogy  az  már  igazán  szép,  hogy  a  város  ugyan
támogatást  nem  tud  adni,  viszont  pedig  elvesz,  jelesül  ez  esetben  egy
kerekesszékes  felhajtót  sikeresen  vágtak  ketté,  és  innentől  kezdve  nem
használható.  Ez  a  történet  egy  másik  szála,  ami  nem  ehhez  tartozik,  mert  azt
nem  ebből  kell  megoldani.  Nagyon  szeretném,  ha  mindenki  átérezné  ezt  a
szituációt  és  talán  másképp  fordulhat  a  történet,  mint  ahogy  a  bizottsági
tárgyalások azt mutatják.  

(15,15 Jákli  Tivadar megérkezett,  a létszám: 10 fő)

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
Az  nem  helytálló,  hogy  nulla  forintot  adunk  civil  támogatásra,  hiszen,  igaz,
hogy  csökkentett  összeggel,  de  a  kiemelt  civil  szervezetek  támogatása  benne
van  a  költségvetésben.  A körzetet  képviselő  önkormányzati  képviselők  kaptak
egy  milliós  keretet  arra,  hogy  az  Adj  egy  órát  városodért  program  keretében
tudjanak  civil  támogatásra  is  ebből  áldozni,  illetve  a  körzetben  apróbb
dolgokra.  Keresztény  Levente  a  képviselője  ennek  a  városrésznek,  biztos
vagyok  benne,  ha  őt  megkeresik,  akkor  ő  megpróbálja  ebből  a  keretösszegből
támogatni,  mert  szerintem erre  nyitottak  a képviselők általában.  A nulla  forint
megfogalmazás mindenképpen erős.
Kotzó  Szabolcs  elmondta  a  bizottsági  ülésen,  hogy  ez  egy  átmeneti  helyzet,
ami kialakult  a rámpaátvágással,  zajlik  egy komoly munkálat,  ami záros, rövid
időn  belül  be  fog  fejeződni,  biztos  vagyok  abban,  hogy  minden  a  helyére
kerül.

K a t  o n a  Csaba:
Tisztelt  képviselő úr!
A  142/1-es  anyaggal  kapcsolatban  szeretném  elmondani,  hogy  a  szociális
városrehabili tációs  programban  érintett  területről  van  szó.  Úgy  gondolom,
hogy  egy  kicsit  előrefutott  a  történet,  ugyanis  a  projekt  nem  fejeződött  be,
ennek  a  területnek  és  a  feljáró  rámpának  a  rendezése  folyamatban  van.
Remélem,  ha  képviselő  úr  legközelebb  arrafelé  jár,  látni  fogja,  hogy
működőképes.  Jelenleg  is  működőképes  volt,  de  nem  egyszerűen  tudtak
feljutni  rajta,  ez rendezésre fog kerülni.

T a l a b é r  Márta:
A költségvetési  rendelet  módosításáról  van szó,  ezért  szeretném tájékoztatni  a
Képviselő-testületet,  hogy a mai  napon milyen módosító javaslatot  fogadott  el
a  Parlament,  ami  az  önkormányzatunkat  pozitívan  érintheti  több  más
önkormányzattal  egyetemben. A módosító javaslat  így szól:  
„A  hitelező  2013.  október  31-éig  az  államháztartásért  felelős  miniszter  felé
írásban  kezdeményezheti  a  2012  .  évi  költségvetési  törvény  76/C  §-a  alapján
egyszeri,  vissza  nem  térítendő  költségvetési  támogatással  történt
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előtörlesztést  követően az  érintett  önkormányzatoknál  a  2012.  december  12-ei
adósságból  fennmaradt,  és  a  74.  §  (6)  bekezdése  alapján  átvállalással  érintett
önkormányzat  (1)-(2)  bekezdés  szerinti,  a  2012.  december  31-ei  adósságából
az  átvállalást  követően  fennálló  adósságállománya  állam  általi  legkésőbb
2013.  december  31-éig  történő  átvállalását,  az  érintett  önkormányzat  írásos
engedélyével  Az átvállalás  feltétele  hogy a  hitelező  nyilatkozatban  vállalja  az
átvállalásra  felkínált  adósságrész  7%-ának  megfelelő  összeg  központi
költségvetés  részére  2013.  december  20-áig  való  forintban  történő
megfizetését.  A  devizában  fennálló  adósságész  után  fizetendő  befizetési
kötelezettséget  a  2013.  június  28-ai,  Magyar  Nemzeti  Bank  által  közzétett
hivatalos  devizaárfolyamon  kell  forintra  átszámítani.”  Ez  azt  jelenti,  hogy  a
fennmaradt  400 millió  forintos  adósságtól  is  meg  tud  válni  önkormányzatunk,
ha minden jól megy, az év végére. 

T a l a b é r  Márta:
További hozzászólás?

F a l  u s s y  Sándor:
Köszönjük a jó hírt,  bár, ami elhangzott,  az nem azt jelenti,  amit  Polgármester
asszony elmondott,  hogy ez  így  is  lesz,  ha jól  értettem,  akkor  majd  a  hitelező
bank  fogja  kezdeményezni,  ha  akarja,  2%-os  rögtöni  befizetés  mellett,  hogy
az  állam  vállalja  át  az  adósságot.  Valami  lehet,  hogy  rábírja  erre  a  bankokat,
jelen  helyzetben  ugyan  csodálkoznék,  ámde  persze  drukkolunk  ennek.
Viszont,  ha ez így van, akkor még inkább azt mondanám, hogy az indítványom
támogathatósága  ezzel  100%-kal  növekedett,  a  jelenlegi  nullához képest.  Nem
gondolnám,  hogy  ha  egyébként  eltekintünk  attól,  hogy  én  javasoltam  az
ellenzék  részéről,  akkor  ez  ne  kellene,  hogy  elfogadandó  legyen,  nem  tudnék
másra  gondolni,  hogy  véletlenül  csak  azért  nem  fogadják  el,  még  akkor  is,
hogy  úgy  tűnik,  esetleg  ezzel  a  civil  szervezettel  kivételezünk,  nem  mondom
el  még  egyszer,  hogy  miért  kellene  –  ha  már  ezt  a  szót  használnánk.
Rámpa-ügyben  nem  akarnék  messzebb  menni  annál,  mint  hogy  az  még  nincs
befejezve,  mert  folyamatban  van,  egyébként  most  is  fel  lehet  jutni.  Tessék
kipróbálni!  Aki  azon  fel  tud  menni,  az  nagyon  jól  van,  örülhet  az  egészségi
állapotának.  Ez nem úgy működik,  hogy munkaterület,  egyébként  is  pár  hónap
múlva  helyreáll ítjuk.  A  szituáció  nem  olyan,  hogy  arra  a  pár  hónapra
mindenkinek  kinő  a  lába,  akinek  nincs,  vagy  képessé  válik  a  járásra,  aki  nem
képes  rá  egyébként.  Nem  gondolnám,  hogy  így  kellett  volna  csinálni.  Ettől
azonban  eltekintve  javasolnám  újra,  hogy  ezt  a  250.000  Ft-os  támogatást
kapja meg az Egyesület.

T a l a b é r  Márta:
Aki támogatja a rendelet-módosítást,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő- testület  1  igen  szavazattal  és  9  tartózkodás  mellett  nem  fogadta
el a rendelet-módosítást.
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4)  Az  önkormányzati  lakások  lakbérének  mértékéről,  a  külön  szolgáltatás
díjáról  és  az  önkormányzati  lakbértámogatásról  szóló  35/2010.  (IX.14.)
önkormányzati rendelet módosítása (144)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  rendelet-módosítást  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

F a l  u s s y  Sándor:
A  Pénzügyi  Bizottság  a  rendelet-módosítást  6  igen  és  1  nem  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

Dr.  J u h á s z  Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  rendelet-tervezetet  4  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Kinek van kérdése? (Nem volt.)
Vélemény, hozzászólás?

F a l  u s s y  Sándor:
Azt  már  korrigálta-e  valaki,  vagy  igazából  nem  is  érdekes,  hogy  a  módosító
rendelet  18.  §  (1)  bekezdésnél,  ahol  azt  mondják,  hogy  mostantól  csak  a
25%-át  kapná  meg  a  bérlő  az  egyébként  rá  kirovandó  lakbérnek,  ha
egyedülálló  személyként  az  öregségi  nyugdíj  összegének  130%-át  (45.600
Ft-ot)  nem  haladja  meg  a  jövedelme.  Kérném  eldönteni,  hogy  vagy  130%,
vagy  45.600  Ft.  Melyik  az  igaz?  A  28.500  Ft  –  ami  ciklusok  óta  annyi  –
130%-a  nagyon  nem  45.600  Ft,  vagy  pedig,  ha  a  45.600  Ft  az  igaz,  akkor  az
160%-ot jelent.  

S z e m e s  Rita:
A  130%  igaz,  tájékoztató  jellegű  lett  volna  a  számítás,  a  rendeletben  nincs
összeg. 

T a l a b é r  Márta:
Egyéb hozzászólás? (Nem volt.)
Aki a rendelet-módosítást  elfogadja,  kérem, szavazzon!

F a l  u s s y  Sándor:
Ezt megelőzően kérdést tettem fel,  nem hozzászóltam.

T a l a b é r  Márta:
Elfogadom, hogy képviselő úr a hozzászólások között kérdez.

F a l  u s s y  Sándor:
Akkor mondjuk, hogy a második hozzászólási  lehetőségemet használnám el.
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T a l a b é r  Márta:
Lezártuk,  szavazunk!
Aki a rendelet-módosítást  elfogadja,  kérem, szavazzon!

F a l  u s s y  Sándor:
Ez egy gyalázat,  amit most csinálnak!

A Képviselő-testület  9 igen szavazattal  az alábbi rendeletet  alkotta:  (1 fő nem
szavazott)

Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testületének
21/2013. (VI.28.) önkormányzati 

r e n d e l e t e 

az Önkormányzat tulajdonában álló lakások lakbérének mértékéről,  a
külön szolgáltatás díjáról és az önkormányzat lakbértámogatásáról szóló 

35/2010. (IX.14.) önkormányzati rendelet
 m ó d o s í t  á s á r ó l

(A rendelet  szövege a jegyzőkönyv melléklete.)

5)  Várpalota  Településszerkezeti  Tervének,  Helyi  Építési  Szabályzatának
és  Szabályozási  Tervének  módosítása  Várpalota  062/2  hrsz.  alatti
telephely és megközelítő útjára vonatkozóan (145)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

K á d á r István:
A  Gazdasági  Bizottság  a  rendelet-módosítást  4  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.
A  Gazdasági  Bizottság  a  határozat-tervezetet  4  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.

Dr.  J u h á s z  Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  rendelet-tervezetet  4  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  4  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek  javaslatot,  aki  elfogadja,  kérem,
szavazzon!

A  Képviselő- testület  9  igen  szavazattal  elfogadta  a  javaslatot.  (1  fő  nem
szavazott)
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T a l a b é r  Márta:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő- testület  9  igen  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta:

128/2013. (VI.27.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  az  alábbiak  szerint
módosítja  Várpalota  Város  114/2009.  (IV.30.)  képviselő-testületi  határozattal
elfogadott  Településszerkezeti  tervét:

1. Várpalota  Város  Településszerkezeti  tervlapján  a  062/2 hrsz.  telek  védelmi
rendeltetésű  erdőterületből  „ipari  gazdasági”  területbe  kerül  átsorolásra,
továbbá  a  062/2  hrsz.-ú  telek  megközelítését  szolgáló  közlekedés  céljára
szolgáló  honvédelmi  terület  (062/1  hrsz.-ú  telek  egy  része)  „beépítésre
nem szánt honvédelmi és katonai építmények területei”  területfelhasználási
egységként kerül feltüntetésre  a Településszerkezeti  terven. 

2. A  062/2  hrsz.-ú  telekről  és  a  megközelítését  szolgáló  közlekedés  céljára
szolgáló  honvédelmi  érdekű  területről  lekerül  az  „ökológiai  hálózat—
magterület”  jelölés.

3. 4.  Az  1.  pont  szerinti  területfelhasználás  változások  9/2007.  (IV.3.)  ÖTM
rendelet  szerinti  biológiai  aktivitásérték egyenlege +/-0.

4. Jelen  határozat  (rajzi)  melléklete  a  TSZ-2/…/2013mód  jelű,
„Településszerkezeti  terv  módosítása”  című  tervlap.  A  határozat  a
tervlappal  együtt  érvényes,  azzal  együtt  alkalmazandó.  Várpalota  Város
Településszerkezeti  terv  módosított  területre  vonatkozó  részei  hatályukat
vesztik.  

Határidő  :  a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik  : Mezei László főépítész 

T a l a b é r  Márta:
Aki a rendelet-módosítást  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő- testület  9  igen  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  az  alábbi
rendeletet  alkotta:
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Várpalota Város Önkormányzati Képviselő-testületének 
22/2013. (VI.28.) önkormányzati 

r e n d e l e t e 

Várpalota Város Helyi Építési Szabályzatának és Szabályozási Tervének
jóváhagyásáról szóló 

22/2009. (V. 4.) önkormányzati rendelet
m ó d o s í t  á s á r ó l

(A rendelet  szövege a jegyzőkönyv melléklete.)

6)  Várpalota,  Loncsos  városrészen  belül  a  Bezerédi,  Erdődy  P.  T.,
Kastélydomb  és  Május  1.  utcák  által  határolt  telektömb  szabályozásának
módosítása (141)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

K á d á r István:
A  Gazdasági  Bizottság  a  határozat-tervezetet  4  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Vita  nélküli  döntéshozatalra  teszek  javaslatot,  aki  elfogadja,  kérem,
szavazzon!

A  Képviselő- testület  9  igen  szavazattal  elfogadta  a  javaslatot.  (1  fő  nem
szavazott)

T a l a b é r  Márta:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  9  igen  és  1  nem  szavazattal  a  következő  határozatot
hozta:

129/2013. (VI.27.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1. Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  támogatja  Várpalota
Helyi  Építési  Szabályzatának  és  Szabályozási  Tervének  módosítását
Várpalota,  Loncsos  Városrészen  belül  a  Bezerédi,  Erdődy  Pálffy  Tamás,
Kastélydomb  és  Május  1.  utcák  által  határolt  telektömb  telkeinek
kialakítható  legkisebb  telekméretével,  beépítési  paramétereivel
kapcsolatban.
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2. A  Képviselő-testület  utasítja  a  városi  főépítészt,  hogy  a  megfogalmazott
településfejlesztési  döntés szerint koordinálja a rendezési tervek és a helyi
építési  szabályzat felülvizsgálatát.

3. A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  Polgármestert  a  módosítással
kapcsolatos  háromoldalú  tervezési  szerződés  megkötésére  a  kérelmező
pénzügyi kötelezettségvállalása mellett.

Határidő:   folyamatos
Felelős:     Talabér Márta polgármester

Mezei László főépítész

7) Javaslat a helyi járatú autóbusz-menetrend módosítására (138)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

K á d á r István:
A  Gazdasági  Bizottság  a  határozati  javaslatot  4  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a  Képviselő-testületnek  a  Bakony  Volán  Zrt.  képviselői  részéről
szóban elhangzott  módosítással:  a hetedik francia bekezdés kerüljön törlésre.

F a l  u s s y  Sándor:
A  Pénzügyi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  7  tartózkodás  mellett  nem
javasolja  elfogadásra a Képviselő-testületnek.

K a t  o n a  Csaba:
Inota Városrész Önkormányzó Testülete a határozati  javaslat
első francia bekezdésében szereplő változtatást  5 igen szavazattal
második francia bekezdésében szereplő változtatást  5 igen szavazattal
harmadik francia  bekezdésében szereplő változtatást  5 igen szavazattal
negyedik és ötödik francia bekezdésében szereplő járatok megszüntetését  5 
igen szavazattal
hatodik-hetedik-nyolcadik-kilencedik  francia  bekezdésében  szereplő  járatok
megszüntetését  5  igen  szavazattal  javasolja  elfogadásra  a
Képviselő-testületnek.
Inota  Városrész  Önkormányzó  Testülete  5  igen  szavazattal  felkéri  a  Bakony
Volán  Zrt.- t  a  határozati  javaslat  2)  pontjában  szereplő,  2013.  évre  szóló
támogatási  összeg pontosítására.

T a l a b é r  Márta:
Kinek van kérdése? (Nem volt.)
Vélemény, hozzászólás?
Inota  Városrész  Önkormányzó  Testületének  módosító  javaslatait  teszem  fel
szavazásra.
Aki  egyetért  a  hatodik  bekezdésben  szereplő  járat  megszüntetésével,  kérem,
szavazzon!
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A  Képviselő- testület  1  igen  szavazattal  és  9  tartózkodás  mellett  nem  fogadta
el a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki  egyetért  a  hetedik  bekezdésben  szereplő  járat  megszüntetésével,  kérem,
szavazzon!

A  Képviselő- testület  1  igen,  1  nem  szavazattal  és  8  tartózkodás  mellett  nem
fogadta el  a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki egyetért  a nyolcadik  bekezdésben szereplő járat  megszüntetésével,  kérem,
szavazzon!

A  Képviselő- testület  1  igen,  1  nem  szavazattal  és  8  tartózkodás  mellett  nem
fogadta el  a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki  egyetért  a  kilencedik  bekezdésben  szereplő  járat  megszüntetésével,
kérem, szavazzon!

A  Képviselő- testület  1  igen,  1  nem  szavazattal  és  8  tartózkodás  mellett  nem
fogadta el  a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  10 tartózkodás mellett  a javaslatot  nem fogadta el  és 10 
igen szavazattal a következő határozatot hozta:

130/2013. (VI.27.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Polgármester  által  138.
sorszámon  előterjesztett  „Javaslat  a  helyi  járatú  autóbusz  menetrend
módosítására”  tárgyú  előterjesztéshez  csatolt  határozati  javaslatot  nem
fogadta el.

Határidő:  a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:  Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

8)  Várpalota  Város  Önkormányzata  2013.  évi  közbeszerzési  tervének
módosítása,  villamos  áram  szükséglet  beszerzése  az  önkormányzati
intézmények és a közvilágítás számára (137)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!
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K á d á r István:
A  Gazdasági  Bizottság  4  igen  szavazattal  a  határozati  javaslat  B.  változatát
javasolja  elfogadásra a Képviselő-testületnek.

F a l  u s s y  Sándor:
A  Pénzügyi  Bizottság  7  igen  szavazattal  a  határozat-tervezet  B.  változatát
javasolja  elfogadásra a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Lehetséges  a  vita  nélküli  döntéshozatal,  erre  teszek  javaslatot.  Aki  elfogadja,
kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  9 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a határozati  javaslat  B. változatát  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

131/2013. (VI.27.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  Várpalota  Város
Önkormányzatának  a  2013.  évi  közbeszerzésekre  vonatkozó  –  egységes
szerkezetbe  foglalt  -,  módosított  közbeszerzési  tervét  a  határozat  melléklete
szerinti  tartalommal

e l f o g a d j a .

2.)  A Képviselő-testület  Várpalota  Város  Önkormányzatának  intézményei  és  a
városi  közvilágítás  villamos  energia  szükségletének  közbeszerzése  tárgyában
a Sourcing  Hungary Kft.  (1138 Budapest  Meder  u.  8.)  ajánlatát  elfogadja  és  a
beszerzési  közösségen  kívüli,  egyénileg  lefolytatandó  közbeszerzési  eljárást
támogatja.

A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  Polgármestert  az  előterjesztés
mellékletét  képező  2014-2015.  évi  árammennyiség  beszerzésének
lebonyolításáról  szóló  megbízási  szerződés  megkötésére  a  Sourcing  Hungary
Kft.-vel.

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
                  a szerződés megkötésére 2013. július 31.
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Bérczes Beáta jogi előadó

Borbás  Tamás  közlekedésigazgatási  és
energiaügyi  ügyintéző
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9)  Várpalotai  Összevont  Óvoda  és  Bölcsőde  intézményvezetői  megbízása
(139)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek. 

T a l a b é r  Márta:
Üdvözlöm  a  pályázót!  Ugyan  lehetséges  a  vita  nélküli  döntéshozatal,  de
megadom a kérdésekre a lehetőséget.
Megadom  Takácsné  Csajági  Veronikának  a  lehetőséget,  hogy  az  írásban
beadott  pályázatát  néhány szóban kiegészítse.

T a k á c s n é  Csajági Veronika:
Köszöntök mindenkit!
Tulajdonképpen  a  pályázatom  a  rövid  távú  stratégiákra  és  hosszú  távú
stratégiákra  épül.  A  rövid  távú  stratégiákban  a  szakmai  fejlesztések  kaptak
főbb  szerepet:  a  jelenleg  már  működő  városi  munkacsoportok  munkájának
folytatása,  illetőleg  a  következő  nevelési  évtől  az  egyéni  fejlődési  naplók
egységesítésére  szolgáló  munkacsoport  létrehozása,  ugyanis  fontos  eleme  a
pályázatomnak  a  szakmai  anyagok  egységesítése,  hogy  amikor  egy
ellenőrzésre  kerül  sor,  akkor  mind  a  hét  egységben  ugyanazokkal  az
alapdokumentumokkal  találkozzanak  az  ellenőrzők.  A  hosszú  távú  stratégiai
terveimben  főként  a  szervezeti  kultúra  fejlesztésére  irányuló  elemek  kaptak
helyet.

T a l a b é r  Márta:
Köszönöm!
Van valakinek kérdése? (Nem volt.)
Vélemény, hozzászólás?

K a t  o n a  Csaba:
Mint  annak  a  bizottságnak  a  tagja,  amelyik  az  önkormányzat  részéről  a
pályázat  értékelését  végezte,  szeretném  megköszönni  az  anyagot,  amit
pályázatként  előterjesztett.  A  pályázat  nagyon  jól  felépített,  nagyon  jó
szakmai anyag volt.  A pályázati  elbeszélgetésnél  mindegyikőnket  meggyőzte a
pályázó  arról,  hogy  ennek  a  munkának  az  elvégzésére  nagy  mértékben
alkalmas.  Javasolom,  hogy  támogassa  a  Képviselő-testület  a  pályázót,  bízzuk
meg ennek a feladatnak az ellátásával.

T a l a b é r  Márta:
Nagyon  örülök,  hogy  mindenhonnan  nagy  mértékű  támogatás  mutatkozik  meg
intézményen  belül,  szülők  részéről,  bízom  benne,  hogy  a  Képviselő-testület
hasonlóan,  szintén  egységesen  fog  majd  felzárkózni.  Jó  munkát  kívánok  a
jövőben.
Aki egyetért  Takácsné Csajági Veronika megbízásával,  kérem, szavazzon!
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A Képviselő- testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

132/2013. (VI.27.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1. Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  megbízza  Takácsné
Csajági  Veronikát  (szül.:  Enying,  1971.  június  04.;  lakcím:  8100 Várpalota,
Szabolcska  M.  u.  28.  II/6.)  2013.  augusztus  1-jétől  2018.  július  31-jéig
terjedő  határozott  időre  a  Várpalotai  Összevont  Óvoda  és  Bölcsőde
elnevezésű köznevelési  intézmény vezetői teendőinek ellátásával.

Illetményét a Kjt.  szerint, vezetői pótlékát 230 %-ban állapítja meg.

A  Képviselő-testület  felkéri  Takácsné  Csajági  Veronikát,  hogy  a  megbízás
elfogadásáról  15  napon  belül  írásban  nyilatkozzon  [Kjt.  23.  §  (1)
bekezdés]. 

2. A  Képviselő-testület  felhatalmazza  a  Polgármestert,  hogy  a  vezetői
megbízással kapcsolatos intézkedéseket tegye meg.

Határidő:  2013. augusztus 1.
Felelős:  Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Varga Szilvia ifjúsági, köznevelési és szociális
referens

T a l a b é r  Márta:
Gratulálok! Jó munkát kívánok!

T a k á c s n é  Csajági Veronika:
Köszönöm a bizalmat!

10)  A  Várpalota  Város  Önkormányzata  által  alapított  közalapítványok
egyesítése (147/1)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

Dr.  J u h á s z  Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  4  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek.

(15,48 Huszárné Bacsárdi Valéria kiment, a létszám: 9 fő)
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T a l a b é r  Márta:
Lehetséges  a  vita  nélküli  döntéshozatal,  erre  teszek  javaslatot.  Aki  egyetért,
kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  a
javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  9 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

133/2013. (VI.27.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  az  „Egy  Mosolyért”
Közalapítványhoz  az  „Esélyegyenlőség  Alapítvány  Várpalota”  csatlakozását
elrendeli az „Egy Mosolyért” Közalapítvány alapító okirata módosításával.

2.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  elrendeli,  hogy
Várpalota  Város  Sport  Közalapítványba  csatlakozzon  a  Várpalota  Város
Közművelődési  Közalapítvány,  valamint  Várpalota  Város  Közoktatási
Közalapítvány.  Elrendeli  a  Várpalota  Város  Sport  Közalapítvány  nevének
Várpalotáért  Közalapítvány elnevezésre történő módosítását.

3.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  módosított  alapító
okiratok elkészítésével Dr. Horváth Klaudia Ügyvédi Irodáját  bízza meg.

Határidő:  2013. augusztus 31.
Felelős:  Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:

Dr. Horváth Klaudia Ügyvédi Irodája
Sándor Tamás aljegyző

(15,50 Galambos Szilvia megérkezett,  a létszám: 10 fő)

11)  KEOP-2011-4.9.0/11-2011-0131  kódszámú,  „Épületenergetikai
fejlesztések  megújuló  energiaforrás  hasznosítással  kombinálva”  című
pályázat önerejének növelése (149)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

F a l  u s s y  Sándor:
A  Pénzügyi  Bizottság  a  határozat- tervezetet  4  igen  szavazattal  és  3
tartózkodás mellett  elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.
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T a l a b é r  Márta:
Van valakinek kérdése? 

F a l  u s s y  Sándor:
Még  az  elhangzott  jó  hírek  ellenére  is  szkeptikus  vagyok,  hogy  az  önerőnek
mi a forrása. 

A n t  a l  László:
A bizottsági  ülésen  megkérdeztem  az  illetékest,  és  mostanra  ígérte  a  választ,
hogy  megtérülési  számítások  történtek-e.  Körülbelül  mi  lesz  a  várható
megtérülése a pályázatnak?

K o t z ó  Szabolcs:
5-7 éven belül megtérülő beruházásról van szó.

M á t  é n é  dr. Ignácz Anita:
Tisztelt  Képviselő-testület!  
Az  önkormányzat  2013.  évi  költségvetésének  8.  mellékletében  található  a
pályázat  önrésze  37.744  eFt-tal,  ami  a  2013.  évi  kiadási  oldalon  58.032
eFt-tal  szerepel  a  költségvetésünkben.  A magasabb  összeg  szerepeltetésének
az  az  oka,  hogy  a  pályázat  utófinanszírozott,  és  szállítói  finanszírozással
kombinált,  tehát,  hogy  a  kifizetésekre  elegendő  fedezet  legyen,  így  58  millió
forint  lett  betéve  a  költségvetésbe.  Ha  a  37.744-hez  hozzáadjuk  a  19  millió
forint  +  Áfa-t,  így  jön  ki  az  a  62.547  eFt,  aminek  a  különbözete  az  58  millió
forintot  figyelembe  véve  kiadja  azt  a  4.510 eFt-ot,  aminek  a  fedezetét  meg  is
jelöltük  a  költségvetési  rendelet  2.  táblázatában  szereplő  általános  tartalék
terhére,  amiből  korábbi  testületi  döntés  alapján  a  Szindbád  Kft.  pályázaton
való  részvételét  támogattuk  azzal  a  feltétellel,  ha  nyer,  akkor  a  pénz
visszajön.  Ha nem, akkor  a finanszírozása  ezzel  az összeggel  csökkentve lesz,
tehát  ez  a  pénz  rendelkezésre  fog  állni.  A  mostani  döntés  ténylegesen  nem
24.803 eFt-ot jelent,  hanem a plusz 4.510 eFt rendelkezésre bocsátását.  

T a l a b é r  Márta:
Vélemény, hozzászólás?

A n t  a l  László:
Éves  szinten  40-50  millió  forintot  fog  hozni  a  városnak  ez  a  beruházás,  így
kell  gondolkodni a plusz kiadásokról.

T a l a b é r  Márta:
Számtalan  buktató  volt  a  tekintetben,  hogy  ez  egy  nyertes  pályázat  legyen,
mert  a  Sportcsarnok  esetében  több hónapig  húzódott  a  pályázatunk  elbírálása,
mert  felmerült  esetlegesen,  hogy  a  távhőszolgáltatóról  való  leválás  miatt
elbukik  a  pályázatunk,  de  sikerült  megmenteni.  Nagyon  nagy  szükség  van
mind  a  három  létesítmény  esetében  erre  a  fejlesztésre,  hiszen  gyakorlati lag
minősíthetetlen  állapotban  vannak  ezek  az  intézmények.  Azt  gondolom,
akármilyen  nehéz  most  a  helyzet,  de  kecsegtet  az,  amit  elmondtam,  meg
kellene  próbálni  megoldani,  mert  ez  pontosan  az  a  beruházás,  amit  korábban
képviselő  úr  is  mindig  preferált,  hogy  ne  luxus-beruházások  történjenek,
hanem  olyan  beruházásokat  végezzen  a  város,  amelyek  a  későbbiekben
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megtakarítást  jelentenek.  Ez  pontosan  az  a  kategória,  ezért  kérem  a
Képviselő-testület  támogatását!
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  10 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

134/2013. (VI.27.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1. A  Képviselő-testület  162/2012.  (VII.11.)  határozatában  elhatározta,
hogy  a  KEOP-2011-4.9.0/11-2011-0131  jelű,  „Épületenergetikai
fejlesztések  megújuló  energiaforrás  hasznosítással  a  Várpalotai
Önkormányzat  épületeiben”  című  pályázat  önerejének  fedezetét
biztosítja az alábbiak szerint:  

Beruházás költség (Ft):   251.628.046 Ft
Elszámolható összköltség (Ft):  251.628.046 Ft
Támogatási  összeg (Ft):  213.883.839 Ft
Támogatás mértéke (%): 85,00  %
Önkormányzati  saját  erő:    37 744 207 Ft

2. A  Képviselő-testület  elhatározza,  hogy  a  tűzvédelmi  szakhatósági
állásfoglalás  alapján  módosított  szakmai-műszaki  tartalom  változása,
valamint  a  pályázat  benyújtása  és  a  tényleges  megvalósítás  között  eltelt
idő  miatt  -  a  pályázat  sikeres  lebonyolítása  érdekében  –  Várpalota
Város Önkormányzatának saját  erejét  62.546.565 Ft-ra módosítja.  

3. A  162/2012.  (VII.11.)  képviselő-testületi  határozat  további  pontjai
változatlanul  maradnak.

 4.  A  Képviselőt-testület  felkéri  a  Pénzügyi  Irodavezetőt,  hogy  a  soron
következő  költségvetési  rendelet  módosításakor  a  változásokat  vezesse
át. 

Határidő:   azonnal
Felelős:     Talabér Márta polgármester 
Végrehajtásban közreműködik:   

Csöngető Petra pályázat  előkészítő koordinátor 
Szász Andrea pénzügyi irodavezető 

12)  A  Szindbád  Kulturális  és  Szolgáltató  Közhasznú  Nonprofit  Kft.
apportálása (146)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalásokat kérem!

F a l  u s s y  Sándor:
A  Pénzügyi  Bizottság  a  határozat- tervezetet  5  igen,  1  nem  szavazattal  és  1
tartózkodás mellett  elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.
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Dr.  J u h á s z  Attila:
A  Jogi  és  Ügyrendi  Bizottság  a  határozati  javaslatot  3  igen  szavazattal,  1
tartózkodás mellett  elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek.

T a l a b é r  Márta:
Van valakinek kérdése? (Nem volt.)
Vélemény, hozzászólás?

F a l  u s s y  Sándor:
Nem hiszem, hogy nagyon hosszan kellene  ezt  ragozni,  minden jel  arra  mutat,
hogy  ez  itt  perceken  belül  meg  fog  történni.  Szörnyű,  és  rendkívül  nehezíti
azoknak  a  dolgát,  akik  egy  normalizálódó  helyzetben  visszacsinálják
mindezeket,  mert  az  sok pénzbe fog kerülni.  Egy baloldali  városvezetés  egész
biztos,  hogy  nem  fogja  szemétszáll ító,  távfűtő  cégben  hagyni  a  kultúráért
felelős  szervezetet.  Talán  még  holding-szerű  működésben  sem,  ez  meg
egyébként itt  nem az, ezt  hangsúlyoznám.

T a l a b é r  Márta:
Ennél  veretesebb véleményt  vártam volna  Falussy képviselő  úrtól.  Ha pusztán
az  a  probléma,  hogy  az  egyik  ezzel  foglalkozik,  a  másik  azzal,  akkor  ennél
egy  kicsit  fajsúlyosabb  érvelést  elbírt  volna  a  testületi  ülés.  Szerintem  egy
kifejezetten  jó  döntés.  A  későbbiekben  szerintem  meg  kell  változtatni  a
Közüzemi  Kft.  nevét,  sehol  nincs  előírva,  hogy  feltétlenül  csak  azokat  a
tevékenységeket  kell  magában  hordoznia,  amiket  most  magában  hordoz.  Ezt
meg  lehet  változtatni  közszolgáltató  névre,  és  minden  további  nélkül  bele  fog
férni  a  tevékenységébe.  Elképzelhető,  hogy  ezt  a  tevékenységet  bővítsük  a
jövőben.  Annak  pedig,  hogy  baloldali  városvezetése  legyen  Várpalotának,
akármennyire  is  erősek  a  baloldali  hagyományok,  jelen  pillanatban  igen  kicsi
az esélye.  Megnyugtatásul  mondom.

F a l  u s s y  Sándor:
Önmegnyugtatásul.

K a t  o n a  Csaba:
Ügyvezető  igazgató  úrral  nemrég  voltunk  Wolfsbergben,  ahol  egy  olyan  cég
tevékenységét  néztük  végig,  amelyben  a  hulladékgazdákodás,  az  ivóvízellátás
és  a  kulturális,  sport  létesítmények üzemeltetése,  működtetése  egymás  mellett
nagyon  jól  elfért.  Javasolom  képviselő  úrnak,  nézzen  más  települési  példákat
is.

F a l  u s s y  Sándor:
Lehet,  hogy  Alpolgármester  úrnak  rossz  hír,  nekem  ahhoz  nem  kell
Wolfsbergbe  utazni,  hogy  tudjak  arról,  hol,  milyen  működési  formák  vannak.
Ez még nem is  egy holding-szerű  működés,  ugyanis  a  szörnyű az  benne,  hogy
a  közszolgáltató  kft.   –  a  Közüzemi  Kft.  is  az  –  lesz  a  tulajdonosa  innentől
fogva.  Hangsúlyozom,  nem egy holding-szerű  szervezet  alakul  ki,  és  annak az
egyik  tagja  az  egyik  kft. ,  és  a  másik  tagja  a  másik  kft. ,  hanem  a  távhővel,
elsősorban  köztisztasággal  foglalkozó  kft.  lesz  a  tulajdonosa  egy
közművelődésért,  kultúráért  felelős  kft.-nek.  Ez  az  a  probléma,  amely  elég
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súlyos,  de  ugyanakkor  sok  mindent  mutat.  Úgy  látom,  hogy  ez  most
menthetetlenül be fog következni.

K a t  o n a  Csaba:
Wolfsberg  városában  a  cég  alaptevékenysége  a  közellátás,  ami  annyit  jelent,
hogy  az  ivóvíz  és  a  hulladékgazdálkodás,  és  ebbe  belefér,  hogy  mellette
működik  kultúrcentrum,  kiállító  terem,  sportstadion,  városi  uszoda,
hegymászóknak  kialakított  sportcentrum.  Ezek  a  tevékenységek  együtt  tudnak
ott  működni,  nem zárom ki, hogy itt  is együtt  tudnak működni.

T a l a b é r  Márta:
További hozzászólást  nem látok.
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A  Képviselő-testület  8  igen,  1  nem  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  a
következő határozatot hozta:

135/2013. (VI.27.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

1.)  Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  könyvvizsgálónak  a
Szindbád  Nonprofit  Kft.  üzletrészére  adott  piaci  értékelését  3.000.000-Ft
összegben  elfogadja  és  ezzel  az  értékkel  a  Várpalotai  Közüzemi  Kft.  jegyzett
tőkéjét  apport jogcímén megemeli.  

2.)  Az  előterjesztés  szerint  készített  a  Várpalotai  Közüzemi  Kft.  alapító
okiratának  módosítását  és  egységes  szerkezetbe  foglalt  alapító  okiratát,
továbbá a Szindbád Nonprofit  Kft.  alapító  okiratának módosítását  és  egységes
szerkezetbe foglalt  alapító  okiratát  a Képviselő-testület  elfogadja.

Határidő:   a döntés megküldésére: azonnal
Felelős:     Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik: Bérczes Beáta jogi előadó

(15,55 Huszárné Bacsárdi Valéria visszajött,  a létszám: 11 fő)

13)  Határidő  módosítási  kérelem  az  állami  fenntartásba  vett  várpalotai
köznevelési  intézmények működéséről szóló tájékoztató elkészítésére (143)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  határozat-tervezetet  5  igen  szavazattal
elfogadásra javasolja  a Képviselő-testületnek. 
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T a l a b é r  Márta:
Lehetséges  a  vita  nélküli  döntéshozatal,  erre  teszek  javaslatot.  Aki  elfogadja,
kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  10 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  10  igen  szavazattal  és  1  tartózkodás  mellett  a  következő
határozatot hozta:

136/2013. (VI.27.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  2013.  évi  munkatervét
jóváhagyó  248/2012.  (XII.  13.)  határozatban  a  Képviselő-testület  júniusi
ülésén  megtárgyalni  tervezett  előterjesztés  –  az  állami  fenntartásba  vett
várpalotai  köznevelési  intézmények  működéséről  szóló  tájékoztató  –
benyújtásának  határidejét  a  2013.  szeptember  havi  képviselő-testületi  ülésre
módosítja.

Határidő:  a Képviselő-testület  2013. szeptember havi ülésének az időpontja
Felelős:  Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban             közreműködik:   Varga Szilvia ifjúsági,  köznevelési  és szociális
referens

14) A FŐKEFE Nonprofit  Kft. beszámolója (136)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

K á d á r István:
A Gazdasági Bizottság a beszámolót  4 igen szavazattal  elfogadásra javasolja  a
Képviselő-testületnek.  

T a l a b é r  Márta:
Lehetséges  a  vita  nélküli  döntéshozatal,  erre  teszek  javaslatot.  Aki  egyetért,
kérem, szavazzon!

A  Képviselő- testület  10  igen  szavazattal,  1  tartózkodás  mellett  elfogadta  a
javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a határozati  javaslatot elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  11 igen szavazattal a következő határozatot hozta:
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137/2013. (VI.27.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város  Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  FŐKEFE  NONPROFIT
KFT.  432/5/A/26  hrsz.-ú,  természetben  Várpalota,  Erdődy  P.  T.  u.  29.  sz.
alatt i  „garázs”  megnevezésű  ingatlan  hasznosításával  összefüggő  2012.  évi
tevékenységéről,  valamint  a  cég  2013.  évi  előzetes  terveiről  szóló  beszámolót
elfogadja.

Határidő:   a határozat megküldésére:  azonnal
Felelős:   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   

Horváthné dr. Csősz Zsófia vagyongazdálkodási  ügyintéző

15) A Ringató Bölcsőde beszámolója 2012. évi tevékenységéről (140)

T a l a b é r  Márta:
A bizottsági  állásfoglalást  kérem!

H u s z á r n é  Bacsárdi Valéria:
A  Humán  Erőforrás  Bizottság  a  beszámolót  5  igen  szavazattal  elfogadásra
javasolja  a Képviselő-testületnek. 

T a l a b é r  Márta:
Lehetséges  a  vita  nélküli  döntéshozatal,  erre  teszek  javaslatot.  Aki  egyetért,
kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  10 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot.

T a l a b é r  Márta:
Aki a beszámolót  elfogadja,  kérem, szavazzon!

A Képviselő- testület  11 igen szavazattal a következő határozatot hozta:

138/2013. (VI.27.) képviselő-testületi
h a t á r o z a t :

Várpalota  Város Önkormányzati  Képviselő-testülete  a  Ringató Bölcsőde 2012.
évi  tevékenységéről  szóló beszámolóját  elfogadja,  egyben köszönetét  fejezi  ki
az intézményben dolgozóknak a lelkiismeretes munkájukért.

Határidő      :  a döntés megküldésére:  azonnal
Felelős      :   Talabér Márta polgármester
Végrehajtásban közreműködik:   Járási Melinda szociális,  egészségügyi és 

 esélyegyenlőségi referens
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T a l a b é r  Márta:
Zárt  ülést  rendelek el.

(16,00 órától 16,10 óráig zárt ülés)

T a l a b é r  Márta:
Ismertetném a zárt  ülésen hozott  döntésünket!
Várpalota  Város  Önkormányzata  Várpalota  Városért  Érdemérmet  adományoz
2013-ban  id.  Borbás  Károly  részére,  Eötvös  Pál  Nívódíjat  Simon  László
részére,  Mezei  István  Nívódíjat  Menczel  Kálmánné  részére,  Rutsek  Pál
Nívódíjat  Lanczmann-né  Bánfalvi  Piroska  részére,  Waldstein  János  Nívódíjat
Vajai  László  részére  és  Várpalota  Város  Önkormányzati
Képviselő-testületének  Emlékérmét  Molnár  Ferencné  és  id.  Antal  László
részére.  Ezeket  az  elismeréseket  a  Várpalotai  Napok  keretében  fogják
megkapni.
Kinek van felvetni valója?

F a l  u s s y  Sándor:
A zárt  ülés  zárt,  de a  zárt  ülés  döntései  nem.  A zárt  ülésnek az  imént  volt  egy
olyan  döntése,  amit  én  gyalázatosnak  tartok.  Akkor  tetszenek  azt  dönteni,
hogy több díszpolgári  címet  nem adunk ki,  amikor  beérkezik  n  számú javaslat.
Ha ezt  akkor döntötték volna,  amikor  az az egy ki lett  adva,  és az idei évben a
roló  lehúzva,  senki  ne  vegye  komolyan  a  rendeletet,  ami  szerint  egyébként
bárki  tehet  javaslatot,  akkor  oké.  De az,  amikor  beérkezik  akárhány és  nem is
hiszem,  hogy csak a  nevek miatt  –  legalábbis  nagyon remélem -,  azt  mondani,
hogy mostantól  nem adunk ki többet az idei  évben, ez etikailag messzemenően
elfogadhatatlan.

T a l a b é r  Márta:
Szerintem,  nem  kell,  hogy  megnyissuk  a  korábbi  vitát.  A
Képviselő-testületnek  lehetősége  van  dönteni  arról,  hogy  hány  darab
kitüntetést  ad  ki.  A  korábbi  esztendőkben  egy-egy  díszpolgári  címet
adományozott  a  város,  nem  haladtuk  meg  2011-ben  sem  és  2012-ben  sem,
szerintem  ez  egy  helyes  döntés  volt.  Erre  megvan  a  lehetőség,  és  egyébként
szerintem  helyes  is,  és  lehet,  hogy  rendeletben  kell  szabályozni  alapvetően,
hogy  egy  esztendőben  egy  díszpolgári  címnél  többet  ne  lehessen  kiadni,
független  attól,  hogy  egyébként  hány  jelölés  érkezik.  Volt  más  díj  is,  amire
jóval  több jelölés  érkezett,  lehet,  hogy ők is  megérdemelték  volna,  de most  ez
a  döntés  született.  Azt  gondolom,  ez  egy  lezárt  napirendi  pont  volt,  nem
gondolom, hogy nyílt  ülésen ezt újra kellene nyitni.

Tájékoztatásul  közlöm,  hogy  a  mai  napon  dr.  Horváth  Klaudia  ügyvédnő
telefonon  értesítette  Jegyző  Asszonyt  is  és  engem  is,  hogy  a  Magyar
Motorkerékpár  Kft.-vel szembeni pert  jogerősen megnyertük,  tehát  a 15 millió
forint  mindenképpen  jár,  ezen  felül  1.250.000  Ft  illeték  megfizetésére  is
kötelezték Mázló urat. 

F a l  u s s y  Sándor:
Mázló urat, vagy a Kft.-t?
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T a l a b é r  Márta:
Áttételesen  a  Kft.-t,  de  úgy  gondolom,  ez  előttünk  úgy  jelenik  meg,  hogy
Mázló urat.

Még egy örömhír:  hosszú küzdelem után ma megérkezett  a Várpalotai  Bányász
pénze,  tegnapi  hathatós  közreműködésemre,  átutalták  az  önkormányzat
számlájára,  mind  a  két  átutalásról  kaptam értesítést,  amikor  ők  megkapták,  és
amikor ők elküldték.

Kíván még valaki szólni? (Nem kívánt.)

Köszönöm  a  mai  munkát!  Az  ülést  16,15  órakor  bezárom.  Mindenkinek  jó
nyarat kívánok!

K.m.f.

Talabér Márta   Máténé dr. Ignácz Anita 
  polgármester     jegyző
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